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محمد کاظمی ضمن آرزوی شفای عاجل برای مهدی کروبی گفته گمان میکنم رفع حصر کروبی و میرحسین موسوی میتواند

به افزایش وحدت کمک کند.

امیدوارم رییس جمهور برای رفع حصر کاری انجام دهد؛ 

به گزارش اسپادانا خبر، نایب رییس کمیسیون قضایی گفت: امروز به عیادت حجتالاسلام کروبی رفتم و امیدوارم رییس
جمهور که رییس شورای عالی امنیت ملی هستند در آغاز دولت دوازدهم برای رفع حصر کاری انجام دهد زیرا این عمل

میتواند باعث تقویت وحدت ملی شود.

محمد کاظمی ضمن آرزوی شفای عاجل برای حجتالسلام مهدی کروبی با اشاره به بیایات مقام معظم رهبری در مراسم
تنفیذ حکم ریاست جمهوری حسن روحانی که به دولت توصیه فرمودند جهت تقویت منافع ملی تلاش شود، گفت: گمان میکنم

رفع حصر حجت السلام کروبی و میرحسین موسوی میتواند به افزایش وحدت در کشور کمک کند.
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